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Zapytanie

dotycząceodprowadzaniawódopadowychdokanalizacjisanitarnej

w związku z informacjami dotyczącymi problemów z odwodnieniem osiedla Nasza Dolina proszę o

powiadomienie, jakie kroki zostały podjęte, aby wyjaśnić sytuację nieuprawnionego odprowadzania

wód opadowych do kanalizacji sanitarnejw miejscowości Czarnowo,

kolejne pytanie dotyczy opłat ponoszonych przez mieszkańców osiedla Nasza Dolina w czarnowie w

ramach zbiorowego odprowadzania ścieków, czy są one zgodne z przyjętą taryfą,
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RG.003.1.2021 Zławieś Wielka, dn.29 grudnia 2021 t,

Pan.Ian Surdyka

Wojt Gminy Zławieś Wielka

w miejscu

Zgodniezart.24ust 6. ustawy zdnia8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym (Dz, U,

z2021 r. poz. I37ż) w zńączeniuprzekazuję zapytanle Radnej Joanny Grabowskięi z dnia}I

grudnia 2021 r. (data wpły wu29 grudnia 2O2I r.) dotyczące odprowadzania wód opadowych

do kanalizacji sanitarnej w Czarnowie,
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